
S O U T Ě Ž  FA Č R  –  D I V I Z E  B  2 01 1 / 2 01 2

Sobota 17. března 2012 od 15:00 hodin

17. kolo

FC Přední Kopanina
Hlavní rozhodčí: Vít Melichar (Velký Osek)
I. asistent: Michal Myška (Libice nad Cidlinou)
II. asistent: Ondřej Berka (Praha)
Delegát utkání: Pavel Rauch (Nýřany)

FK Slavoj VyšehradSOUPEŘ

FCPK ARCHÍV, foto: Ladislav Pilař (Čelákovice  vs FCPK, 10. 3. 2012) 

PARTnER DnEšnÍHO UTKánÍ:



NOVÝ 
FREEMONT 
prostor, variabilita, komfort a výbava, vše v jednom voze

 PŘIJĎTE VYZKOUŠET AMERICKOU SÍLU S DUŠÍ ITALA
ZAVÁDĚCÍ CENA OD 569.000,-Kč

(KE KAŽDÉMU VOZU ZDARMA DEFEND LOCK-ZÁMEK ŘAZENÍ)
 

Slánská 111, 272 01  KLADNO, 
tel: 608 955 594, 777 045 511, www.smazikkladno.cz

FREEMONT BOŘÍ MÝTY A PŘEDSUDKY 
ZA 1. MĚSÍC PRODEJE OBJEDNÁNO 16.000 VOZŮ, PŘIČEMŽ 80 % ZÁKAZNÍKŮ NIKDY NEVLASTNILO VOZY ZNAČKY FIAT

platí na objednávky do 30. 9. 2011 
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InZERCE

nA TOMTO MÍSTĚ MŮŽE BÝT I VAšE REKLAMA, volejte tel.: 777 753 545

Základní informace o UnIQA pojišťovně

•  UNIQA pojišťovna, a.s. zahájila svou činnost na českém po-
jistném trhu v roce 1993. Je držitelem univerzální pojišťo-
vací licence, která jí umožňuje podnikat ve všech oblastech 
neživotních i životních odvětví. V současné době má v na-
bídce prakticky všechny produkty k uspokojení veškerých 
pojistných potřeb, a to jak soukromých, tak korporátních klientů. 

•  UNIQA pojišťovně patřilo během její dosavadní osmnáctileté historie vždy místo mezi desítkou nej-
větších pojišťovacích společností podnikajících na českém trhu. Své služby nyní poskytuje celkem 
na 160 prodejních místech po celé České republice. Portfolio zahrnuje více než 600 tisíc pojistných 
smluv. Roční předepsané pojistné činí 5 miliard korun.

•  V roce 2010 získal její produkt Rizikové životní pojištění s dividendou ocenění „Životní pojištění roku“ 
(Fincentrum). 

•  Mezinárodní koncern UNIQA se sídlem ve Vídni, jehož je součástí, je významnou evropskou pojišťov-
nou s více než pětinovým podílem na rakouském trhu. Prostřednictvím svých více než 30 dceřiných 
společností působí nyní již v 21 zemích celé Evropy. 

• UNIQA Group disponuje ratingem „A“, naposledy potvrzeným v roce 2010. 

MùSTSKÁ âÁST FOTBALOV¯ KLUB

V¯ROBA PONOÎEK
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■ Vítejte na stadiónu v Přední Kopanině. 
Startujeme odvetnou jarní část divize 
2011/2012. Fotbalisté Přední Kopaniny 
hrají ve čtvrté nejvyšší soutěži třetí se-
zónu a tentokráte to bude boj o udržení 
až do konce. Doma se představí během 
jara sedmkrát. Jako první přijíždí Slavoj 
Vyšehrad a bude to jediné pražské derby 
na jaře doma. Vítáme hráče, funkcionáře 
i fanoušky našeho dnešního soupeře.

■ Vyšehrad se zatím po 16 odehraných 
kolech těší z krásného čtvrtého místa. 
Nemá za sebou dobrý jarní start, když 
před týdnem podlehl doma rezervě 
Teplic 0:1. Také našemu týmu start 
nevyšel, prohrál v Čelákovicích brankou 
v poslední minutě 1:2.

■ Kopanina má Vyšehradu co vracet. 
Na podzim to byla jasná záležitost pro 
domácí, kteří porazili modročervené 3:0. 
Od té doby se však udála v obou týmech 
řada změn, ta nejvýznamnější trenérská. 
Vyšehrad už netrénuje Jiří Formánek, ale 
sám prezident klubu Jaroslav Klíma. Na 
lavičce Kopaniny vystřídal Radka Dudu 
Martin Kuchař.

■ Proměnou prošly také hráčské kádry 
obou týmů. Z Kopaniny odešlo deset 
(!) hráčů: Jeřábek, Honetschläger, 
Kunt, Sdiri, Výborný, Jaráb, Šimlinger, 
Hrebíček, Houška a Hrubý. Na straně 
příchodů se podařilo opakovaně vyřídit 
Bláhu (Králův Dvůr), nově přišel Háša 
(Zličín), uzdravil se Bittengel, z hostování 
se vrátili gólmani Švarc, Adam Borský 
a také Přibáň, z béčka si trenér Kuchař 
vytáhl Strnadela s Peckou, z dorostu 

Tržického, Peclinovského a Vika. Mimo 
hru kvůli zranění zůstává stále Čihák 
a také Zadina.

■ Výsledky FCPK v zimní přestávce: ČL 
Beroun-FCPK 2:2, Admira-FCPK 2:0, 
Háje-FCPK 4:1, FCPK-Rokycany 1:1, 
Černolice-FCPK 3:0, Ovčáry-FCPK 4:2, 
Motorlet-FCPK 3:1, H. Měcholupy-FCPK 
4:2. Suma sumárum, Kopanina čeká na 
vítězství od 24.9.2011 (!), kdy porazila 
v divizi doma Český Dub 1:0 brankou 
Martina Brabce!

■ Nezapomeňte, že vaše vstupenky 
budou slosovány v tradiční poločaso-
vé tombole. Připraveny jsou zajímavé 
ceny od našich partnerů. Na oficiálním 
webu Přední Kopaniny FCPK.CZ si pak 
můžete prohlédnout fotografie z předá-
vání tomboly.

■ Vystavení vozů Fiat během  
domácích zápasů FCPK pro Vás za-
jišťuje dealer vozů Fiat, společnost 
Smažík Kladno Více informací na 
www.smazikkladno.cz

■ Vaším průvodcem ve všech domácích 
utkání i v nové sezóně je tradičně mo-
derátor Patrik Rokl. Oblíbený speaker 
a populární DJ startuje svůj program vždy 
hodinu před utkáním.

■ Úplnou novinkou je možnost zakoupit 
Klubovou kartu FCPK.. Získáte s ní 
levnější vstupné na zápasy a další slevy 
u partnerů klubu. Více informací o Klu-
bové kartě v sekretariátu klubu nebo 
na webu FCPK.CZ! Karta stojí 200 Kč. 
Její dětská kolegyně pak 100 Kč.

FC PŘEDnÍ KOPAnInA

So, 10:15 Č. Dub  – Litol
So, 10:30 Blšany  – Vilémov
So, 10:15 Teplice B  – Motorlet
So, 15:00 P. Kopanina  – Vyšehrad
So, 15:00 Souš  – Čelákovice
Ne, 10:15 Meteor  – Jirny
Ne, 15:00 Zápy  – Brozany
Ne, 15:00 Neratovice  – Žatec

So, 10:15 Čelákovice  – Zápy
So, 15:00 Litol  – Teplice B
So, 15:00 Motorlet  – P. Kopanina
So, 15:00 Vilémov  – Č. Dub
Ne, 10:15 Vyšehrad  – Souš
Ne, 14:30 Jirny  – Neratovice
Ne, 15:00 Brozany  – Meteor
Ne, 15:00 Žatec  – Blšany

17. kolo divize B (17.– 18. 3. 2012) 18. kolo divize B (24.– 25. 3. 2012)

■ Sledujte oficiální web našeho klubu 
FCPK.CZ. Každodenní zpravodajství, 
fotografie z utkání, rozhovory, statistiky 
a mnoho dalších informací. Zařaďte si 
adresu www.fcpk.cz do vašich oblí-
bených!
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PŘEDSTAVUJEME FK SLAVOJ VYšEHRAD

SOUTĚŽ FAČR – DIVIZE B 2011/2012
Jarní rozpis FCPK Aktuální tabulka divize B

16. 10. 3. 2012 SO 10:15 Čelákovice – FCPK 2:1
17. 17. 3. 2012 SO 15:00 FCPK – Vyšehrad     
18. 24. 3. 2012 SO 15:00 Motorlet – FCPK     
19. 31. 3. 2012 SO 16:30 FCPK – Litol
20.   8. 4. 2012 SO 14:00 Vilémov – FCPK      
21. 14. 4. 2012 SO 16:30 FCPK – Blšany
22. 21. 4. 2012 SO 10:15 Český Dub – FCPK    
23. 28. 4. 2012 SO 17:00 FCPK – Teplice B    
24.   6. 5. 2012 NE 17:00 Žatec – FCPK       
25. 12. 5. 2012 SO 17:00 Souš – FCPK      
26. 19. 5. 2012 SO 17:00 FCPK – Zápy
27. 27. 5. 2012 NE 10:15 Meteor – FCPK      
28.   2. 6. 2012 SO 17:00 FCPK – Neratovice
29. 10. 6. 2012 NE 15:00 Jirny – FCPK
30. 16. 6. 2012 SO 17:00 FCPK - Brozany 

Představujeme FK Slavoj Vyšehrad
Fotbalový klub Slavoj Vyšehrad je tradiční pražský klub, který byl založen již v roce 
1907. Sídlí v Praze 4 v bezprostřední blízkosti Kongresového centra. Jako jeden 
z mála klubů udělal zásadní rozhodnutí a na svou jedinou hrací plochu nainstaloval 
umělý trávník, na kterém tedy hrají všechny týmy Vyšehradu svá domácí utkání. 
Vyšehrad nyní hraje divizi druhým rokem po sestupu z České fotbalové ligy, kde 
odehrál tři sezóny v řadě.

Hlavní sponzor Slavoje Vyšehrad:

Zimní změny v kádru FK Slavoj Vyšehrad:
Odešli: Víšek, Budějský, Frohna, Černý, Pechar, Kavka, Bošanský, Slezák, Kroh, Kordule
Přišli: Krček, Čižikov, Baratinský, Kubík, Letko

Vzájemné zápasy FCPK a Slavoje Vyšehrad v divizi
21.08.2011: Slavoj Vyšehrad – FCPK 3:0 (Kavka 2x, Švejda)
04.06.2011: FCPK – Slavoj Vyšehrad 1:2 (Houška – Kavka 2x)
31.10.2010: Slavoj Vyšehrad – FCPK 2:1 (Budějský 2x – Santler)

Poslední vzájemný zápas Slavoj Vyšehrad vs. FCPK
2011/2012: Divize B – podzim: Vyšehrad – FCPK 3:0, 11.8.2011
Komentář z webu FCPK.CZ: Fotbalisté Přední Kopaniny nedokázali navázat na vítěznou divizní premiéru proti 
Čelákovicím. Ve druhém kole mužstvo neuspělo na hřišti dobře hrajícího Vyšehradu, kde v pražském derby padlo 
0:3. Domácí celek vyhrál zaslouženě a potvrdil, že by měl patřit k největším favoritům divizní skupiny B.
Sestava Vyšehrad: Víšek – Švejda, Horkavý, Hendrych, Černý – Frohna (K), Kohout, Hradecký (73. Švehla), Nosek – 
Bošanský (58. Slezák), Kavka (81. Lochman). Trenér: Jiří Formánek.
Sestava  FCPK: Jeřábek – Výborný, Čihák, Honetschläger, Kunt – Jaráb (86. Šimlinger), Zadina, Houška, Vyšata  
(K, 71. Hrebiček) – Santler, Sdiri (56. Hrubý). Trenér: Radek Duda.

Srovnání umístění v minulých šesti sezónách Vyšehrad/FC Přední Kopanina
2010/2011 (divize B) – 4. místo (55 bodů)/Divize B – 11. místo (37 bodů)
2009/2010 (ČFL) – 17. místo (36 bodů)/Divize B – 9. místo (39 bodů)
2008/2009 (ČFL) – 16. místo (38 bodů)/Pražský přebor – 1. místo (75 bodů)
2007/2008 (ČFL) – 12. místo (42 bodů)/Pražský přebor – 2. místo (66 bodů)
2006/2007 (divize A) – 1. místo (69 bodů)/Pražský přebor – 4. místo (50 bodů)
2005/2006 (divize B) – 7. místo (41 bodů)/Pražský přebor – 2. místo (63 bodů)

1. Jirny 15 13 1 1 50: 15 40 (19)
2. Zápy 15 11 2 2 36: 14 35 (11)
3. Motorlet Praha 16  10 2 4 37: 25 32 (8)
4. Vyšehrad 16  9 1 6 35: 23 28 (4)
5. Žatec 16  9 1 6 26: 21 28 (4)
6. Vilémov 16  8 2 6 29: 23 26 (2)
7. Souš 16  7 4 5 42: 33 25 (1)
8. Meteor Praha 16  7 3 6 32: 26 24 (0)
9. Brozany 16  7 1 8 37: 29 22 (–1)

10. Čelákovice 16  6 3 7 19: 26 21 (–3)
11. Litol 16  6 2 8 22: 40 20 (–4)
12. Neratovice-Byškovice 16  5 4 7 17: 24 19 (–5)
13. Teplice B 16  4 4 8 29: 36 16 (–8)
14. FCPK 16  4 2 10 14: 32 14 (–10)
15. Český Dub 16  2 3 11 19: 47  9 (–15)
16. Blšany 16  0 3 13 14: 44  3 (–21)

www.slavojvysehrad.cz
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FC PŘEDnÍ KOPAnInA

Brankáři: Jiří Švarc, Daniel Borský, Adam Borský

Obránci: Tomáš Bláha, Günter Bittengel, Martin Brabec, 
Martin Pecka, Jakub Tržický, Martin Čihák

Záložníci: Roman Vyšata, Martin Hašek, Pavel Zadina, David Průša, 
Jiří Gerstner, František Truhlář, Daniel Přibáň, Šimon Vik, Jiří Háša

Útočníci: Bohuslav Strnadel, Dominik Santler, Jan Peclinovský

Trenér: Martin Kuchař

Asistent trenéra: Petr Pavelka

Vedoucí mužstva: Martin Čihák

Chemie mužstva je důležitá. Jedenáctka 
kvalitních fotbalistů ještě nedělá tým, říká 
Kuchař
Praha – Na podzim trénoval na Přední Kopanině 
mládež, ale od ledna začal Martin Kuchař novou 
misi: jako kouč mužů má dovést tým k záchraně 
v divizi a vybudovat mužstvo pro budoucnost. To 
je úkol pro bývalého výborného záložníka, který  

s Blšany slavil postup do ligy. Tento rozhovor poskytl klubovému webu 
FCPK.CZ po nástupu do funkce.
Jakou hru chcete praktikovat?
Chceme být aktivní, pokud možno s presinkem. Rozhodně musíme 
zrychlit hru, protože nemáme hráče na to, abychom soupeře přetlačili 
silou. Musíme být chytřejší, rychlejší, přesnější.
Takže nesouhlasíte s tím, že týmy, které bojují o záchranu, musí 
hrát stylem „bum-bác“?
Předně si nemyslím, že bychom měli hrát o záchranu.
Opravdu? Po podzimu máte pouze 14 bodů...
V tabulce to samozřejmě na boj o záchranu vypadá, jsme ve spodní čás-
ti, ale rozestup mezi středem a spodkem není tak velký, abychom se při 
dvou nebo třech vydařených zápasech na začátku jara nemohli posu-
nout do klidného středu. Start bude hrozně důležitý, budeme mít mladý 
mančaft, určitě ho začátek soutěže ovlivní. Do každého utkání chceme 
jít s tím, že jsme schopní ho vyhrát, protože podzimní statistika venku je 
tragická (Kopanina venku uhrála pouze 3 body za výhru na hřišti posled-
ních Blšan – pozn. red.). Ven se jezdilo pro nulu, doma se něco urvalo.  
S naším stylem, který chceme praktikovat, bychom mohli být úspěš-
nější. Měl by nás zdobit rychlý přechod do protiútoků s dobrým zakon-
čením.
Při tvorbě mužstva, i realizačního týmu, jste se snažil sázet na 
lidi, kteří mají nějaký vztah ke Kopanině (například za asisten-
ta si zvolil dlouholetého výborného gólmana FCPK Petra Pavel-
ku). Tady vidíte cestu?
Určitě, podle mě je to jediná cesta, jak z toho. Klub nemá prostředky, aby 
nakoupil a vybudoval z hotových hráčů nový tým. Myslím, že každý hráč 
by měl mít ke klubu nějaký vztah. Nejde o to přivést fotbalisty, co tady od-
kopou tři, čtyři měsíce a vědí, že jdou pryč. Osud klubu takovým hráčům 
není svým způsobem tak blízký. Rádi bychom tady budovali mančaft  
s nějakou perspektivou do budoucnosti. Nejde udělat tým na půl roku, 
aby se tady dohrála sezona, a pak zase začínat znovu. Musíme staho-
vat hráče, vybudovat základ, který vydrží třeba příštích pět sezon.

Když jste přijal nabídku vést první tým Kopaniny, říkal jste, že  
v něm chybí lídr. Kdo by měl tuhle roli plnit?
Jako lídr týmu se jeví jednoznačně Tomáš Bláha. Další lídr by se mohl 
stát z Dominika Santlera. Jeho přístup a bojovnost strhává ostatní hrá-
če. Myslím, že bude velmi důležitým článkem našeho týmu.
Na Kopanině naopak nepokračují dvě opory z minulých let:  
Šimon Honetschläger a Petr Jeřábek. Proč?
Šimon se rozhodl, jak se rozhodl. Mojí nabídku měl, ale zvolil Aritmu. 
Říkal, že potřebuje změnu a já to akceptuju, třeba se v Aritmě znovu 
nastartuje, přeju mu všechno nejlepší. Co se týká Petra Jeřábka, tak si 
myslím, že bylo potřeba na postu gólmana přivést novou krev. Je tady 
Dan Borský, jeho brácha Adam, vrátil se Jirka Švarc. Ti by mohli přinést 
trochu čerstvého vzduchu.
Doposud jste trénoval mládež. Jak těžké pro vás bylo rozhodo-
vání, jestli přijmout nabídku vést muže v divizi?
Už jsem dřív trochu pomáhal bývalému trenérovi Pavlovi Mejdrovi, ale 
nikam jsem se necpal. Práce u mládeže mě hrozně baví, něco se tam bu-
duje. Ale to je i tady, proto mě ta nabídka zaujala – máme mladé hráče, 
začíná se budovat nový kádr, mělo by to vycházet z kořenů Kopaniny, to 
mě láká. Domluvili jsme se na jarní část. Uvidíme, jak to bude fungovat.
Takže se dá říct, že pro vás přechod od mládeže není tak skoko-
vý, protože to bude zase z větší části práce s mladými?
Je to tak. Je tady opravdu hodně mladých kluků, kteří začínají kariéru, 
chtějí budovat své jméno a své místo na slunci. Mají kolem sebe pár zku-
šených kluků, takže myslím, že by to mohlo fungovat. Chemie mužstva je 
důležitá. Když máte jedenáctku, co umí hrát fotbal, ale nedělá tým, je to 
horší, než když máte méně kvalitní hráče, ale ten tým se vytvoří. 
Důležité bude hráče připravit po psychické stránce: Tvrdíte, že 
80 procent výkonu je v hlavě.
Ano, to si myslím. Když je hlava připravená, výkon je kvalitní. Když ode-
jde hlava, hráči si začnou myslet, že už nemůžou, kazí, musí zbytečně 
naběhat spoustu metrů zpátky. Hlavě se nechce, s tím začne odcházet 
i tělo. Pak začnou vyplouvat negativa na povrch, to je špatně.
Jak to tedy zlepšit? Nějakou formou mentálního tréninku?
Mluvit s hráči, pořád s nimi jednat a dostat je do fáze, do které je po-
třebujete dostat. Každý trénink musí klukům něco dát. Ať už po fyzické 
nebo mentální stránce. I když hrajeme obyčejné bago, vidíte vítězné typy, 
ale i ostatní, kteří se jen vezou. Také na těchto minihrách se buduje tým. 
Trenér vidí, na koho se může spolehnout, kdo uvadá dřív, kdo později, 
a podle toho se dá skládat mužstvo. Radši postavím horšího hráče, ale 
vítězný typ, než toho, co je sice lepší fotbalista, ale během deseti minut, 
kdy se nedaří, sklopí hlavu a odejde. To je o ničem, takového hráče už 
nenastartujete a postupně se mančaft hroutí, je z toho pak chaos.

www.fcpk.cz
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SLAVOJ VYšEHRAD – ZMĚnY V KáDRU

www.slavojvysehrad.cz

Dres Slavoje Vyšehrad svlékly dlouholeté opory, 
nahradí je mladší hráči

Praha – Petr Víšek, Lukáš Budějský, Jakub Frohna, Jiří Bošanský či z mladší generace To-
máš Kavka – co jméno, to neodmyslitelné pevné body sestavy a opory Slavoje Vyšehrad. To 
se ale v letošním roce změní. Legendy odcházejí, nahrazují je vesměs mladí perspektivní 
fotbalisté.
Změny v kádru divizního A-týmu během zimní pauzy jsou opravdu zásadní. Pokud se o Slavoji 
Vyšehrad hovořilo dosud jako o týmu plném zkušených borců, na jaře tomu tak už nebude.
„Petr Víšek, Lukáš Budějský i Jakub Frohna tady byli už dlouho a rozhodli se zkusit štěstí 
jinde. Jirka Bošanský z pracovních důvodů přerušil aktivní kariéru, naopak Tomáš Kavka 
podepsal profesionální smlouvu v druholigovém Sezimově Ústí. Budeme se snažit, přivést 
za ně dva až tři zkušené hráče,“ uvedl šéf klubu a současně trenér A-týmu Jaroslav Klíma.
Vedle Kavky, jenž poskočil o dva soutěžní stupně výš, tedy do II. ligy, si polepšil už jen gólman 
Víšek. Bude nastupovat v ČFL za Kladno. Na stejné úrovni, tedy v divizi, zůstává další odcházející fotbalista Kamil Černý. 
Vytáhlý bek se přesunul do kobyliské Admiry, tj. středečního soupeře Vyšehradu v přátelském utkání.
Další hráči už míří do nižších regionálních soutěží. Lukáš Budějský a Jakub Frohna budou hrát středočeský krajský přebor za 
Dobřichovice. Záložník Tomáš Pechar, který většinu loňského roku promarodil, se pokusí restartovat svoji kariéru v pražském 
přeboru, konkrétně v Cholupicích. Stejně jako „Bóšu“ i jeho limituje pracovní vytíženost. Za Vyšehrad už nebude hrát ani 
42letý veterán Dalibor Slezák, který trénuje juniorku Bohemians 1905.
Stejnou soutěž jako Bošanský s Frohnou, ale v dresu Louňovic, si zahrají Lukáš Kordule a Jarda Kroh. Louňovice trénuje Jiří 
Hruška, který na podzim vedl naši juniorku v I. A třídě.
Většinu odcházejících fotbalistů doplní nadějní borci z kádru U 19, kteří až dosud hráli či hrají za Vyšehrad Českou ligu 
dorostu. A příchody z jiných oddílů? Už jistou posilou je brankář Jiří Krček z Příbrami, jenž naposledy hostoval v Kunicích.  
O post gólmanské jedničky by se tak měl poprat s Martinem Blažkem. Z Písku přichází na hostování univerzál Evžen Čižikov, 
ze Stochova útočník Ivan Baratinský. Oba pravidelně nastupují v příprávě. Další příchody se dotahují.
Z hostování se potom vracejí dva útočníci, a sice Roman Letko z Velvar a Jiří Kubík z divizní Velimi. Toho ale bohužel brzdí 
zranění.

ODCHODY Z VYšEHRADU:
Petr Víšek (SK Kladno, půlroční hostování)

Lukáš Budějský (Sokol Dobřichovice, půlroční hostování)

Jakub Frohna (Sokol Dobřichovice, půlroční hostování)

Kamil Černý (Admira Praha, půlroční hostování)

Tomáš Pechar (Sokol Cholupice, půlroční hostování)

Tomáš Kavka (Spartak Sezimovo Ústí, půlroční hostování)

Jiří Bošanský (přerušil kariéru)

Dalibor Slezák (konec hostování z Bohemians 1905)

Jaroslav Kroh (Slavia Louňovice, půlroční hostování)

Lukáš Kordule (Slavia Louňovice, na Vyšehradě ukončil hostování z Příbrami)

PŘÍCHODY nA VYšEHRAD:
Jiří Krček (hostování na jaro 2012 z Příbrami, na podzim byl v FK Kunice)

Evžen Čižikov (hostování na jaro 2012 z FC Písek)

Ivan Baratinský (roční hostování s opcí z Baníku Stochov)

Jiří Kubík (ukončení hostování z FC Velim)

Roman Letko (ukončení hostování ze Slovanu Velvary)
 
Další potenciální posily jsou v jednání.
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Přední Kopanina – Fanoušci Přední Kopaniny 
si můžou začít zvykat na „nové“ jméno v bran-
ce svého týmu. V jarní premiéře na hřišti Čelá-
kovic podal vynikající výkon gólman Jiří Švarc. 
V klubu už sice působí téměř deset let, ale až 

teď nastoupil v divizi. Dřív chodil za béčko, nebo vypomáhal áčku 
v přeboru. První start mu ale pokazil vítězný gól domácích z poslední 
minuty zápasu. „Kousal jsem to těžko,“ přiznává 36letý Švarc.

Na podzim jsi hostoval ve Štěrboholech v I. A třídě, teď jsi 
naskočil do divize. Jak se to seběhlo?
Oslovil mě nový trenér Martin Kuchař, s kterým jsme se dohodli na 
nějakém funkčním modelu tréninku, což se dřív nedařilo. Snažím 
se chodit trénovat maximálně, co práce a rodina dovolí. Většinou 
mi to vyjde dvakrát týdně plus zápas.

Ty už jsi ale divizi před lety chytal, je to tak?
Ano, od 18 let, po dorostu Hradce, jsem byl v několika východočes-
kých klubech z divize C. Pak jsem odjel studovat do Ameriky, kde 
jsem měl úplné sportovní stipendium. Tam jsem hrál za univerzitu 
a taky poloprofesionálně za Oklahoma City Heat. Když jsem se 
vrátil, preferoval jsem práci, tak jsem se pohyboval víceméně bez 
tréninku mezi krajským přeborem a I. A třídou. A v roce 2003 jsem 
přišel na Kopaninu.

Jak ses do klubu dostal?
Potkali jsme se s Tomášem Cigánkem na VŠE. On mě oslovil, jestli 
bych nechtěl jít na Kopaninu. Tenkrát mi to tréninkově moc nevychá-
zelo, jen jsem párkrát zaskočil. Pak mě ale Standa Trojan přemluvil, 
abych začal chodit pravidelně s béčkem a s klubem jsem se sžil. 
Béčko tenkrát hrálo I. B třídu, kde mě to v bráně moc nebavilo, takže 
jsem nastupoval ve středu zálohy.

Opravdu? Brankář a tvůrce hry?
Tvůrce hry ne, spíš bojovník a hlavičkář. Myslím, že jako brankář 
jsem o dvě třídy lepší než střední záložník. V poli mě to hodně bavi-
lo, ale přeci jen to byla I. B třída, tam to stačilo. Teď, v I. A třídě, už 
bych se na tuhle pozici netlačil.

V poli jsi mohl uplatnit skluzy, což je tvoje oblíbená fotbalo-
vá disciplína, viď?
(směje se) Jó, mám je rád. Zvlášť ty desetimetrové po mokrém tráv-
níku, to bylo vždycky dobrý.

Kde jsi k lásce ke skluzům přišel?
Když jsem bydlel v Londýně, hrál jsem tam za jeden amatérský tým 
složený ze Skotů a Irů Lokomotiva Knighsbridge, byl jsem nejměkčí 
ze všech, tak jsem se musel přizpůsobit. Na Kopanině mi zase ří-
kali, že jsem nejtvrdší, přitom jsem jen dodržoval standard z Anglie. 
Tam je to samý skluz, rozhodčí hru opravdu hodně pouštějí, když 
tam hraješ tvrdě, je to v pořádku. Když jsi ten měkký, tak tě dřív 
nebo později někdo zraní.

Jak dlouho jsi žil v Londýně?
Od roku 2001 sedm let, ale i v té době jsem se dostal do Česka. 
Vždycky jsem hodně cestoval. Teď je centrum mého pracovního 
zájmu i osobního života Praha, kam jsem se přesunul. I když zrovna 
teď (středa) mířím Londýna. Mám tam práci, mezitím zápas Chel-
sea proti Neapoli.

Jsi fanoušek Chelsea?
Spíš rád zajdu na dobrý fotbal. Není to tak, že bych byl fanoušek 
právě Chelsea, ale teď se to potkalo tak, že se spojila práce s fot-

balem. V Londýně je hodně dobrých 
klubů, je mi jedno, na který jdu, i když na 
Chelsea chodím nejčastěji.

Prozraď: Jak v Anglii sehnat lístky na osmifinále Ligy mistrů?
Není to lehké, ale paradoxně je to lehčí na Ligu mistrů než na an-
glickou ligu nebo FA Cup. Můj kamarád má se svojí ženou perma-
nentky. Ona chodí jen v neděli odpoledne, když je sluníčko. Zápas 
s Neapolí, to je středa večer, zima, déšť, takže jsem si lístky mohl 
vzít já. (usmívá se)

Když letíš z Londýna a spěcháš na trénink nebo zápas, tak 
asi oceňuješ, že je Kopanina hned vedle letiště, ne?
To je velká výhoda. Občas se stane, že to tak vyjde. V tomhle směru 
je to pro mě ideální poloha.

Máš hodně nabitý diář?
Můj diář není o nic víc zaplněný než u jiných kluků v týmu, co už 
nestudují a mají rodinu. Každý má nějakou práci a já jich neznám 
moc, které by byly hodně flákací a zároveň solidně vydělávaly.

Jsi finančník, co konkrétně děláš?
Pracuju v investičním bankovnictví pro J. P. Morgan v regionu střed-
ní a východní Evropy, z toho titulu musím relativně často do Buda-
pešti, Vídně, Bratislavy. Primárně se zabýváme nákupy a prodeji 
větších podniků, uvádění na burzu, vydávání dluhopisů. To jsou tři 
nejtypičtější transakce mojí práce.

To bys mohl znát šéfa Sparty Daniela Křetínského, ne?
Pracovně se dobře známe, tykáme si.

A probíráte spolu fotbal?
Taky, určitě se mu do toho nepletu, přesto často fotbalem náš rozho-
vor začínáme. Spartě držím palce, když hraje, ale zároveň mu říkám, 
že když jedou do Hradce, tak na body a mou podporu můžou dočas-
ně zapomenout. Klub mého srdce je vedle Kopaniny Hradec.

Poslední dvě sezony jsi musel být maximálně spokojený, 
Hradec Spartu doma dvakrát po sobě porazil.
Je to tak, budu spokojený, když se Hradec zachrání a Sparta udělá 
titul. To je ideální kombinace.

Pojďme ke Kopanině. Máš náročnou práci, divizi sis zachy-
tal už dřív. Kde jsi bral motivaci vracet se ve svých letech do 
takhle vysoké soutěže?
Moje jediná snaha je pomoct Kopanině a novému trenérovi. Z hle-
diska osobních ambicí se za tím nic nedá hledat. Když vidím, že 
se do áčka vrací taková legenda jako Bohouš Strnadel, tak rád 
pomůžu taky.

První jarní zápas byl dobře rozjetý, ale v Čelákovicích jste 
ztratili vedení a v poslední minutě jste dostali gól na 2:1. Co 
jsi říkal na svou premiéru?
Premiéra to byla celkem solidní, ale všechno přehlušuje ten výsle-
dek. Pak už je jedno, jestli prohraješ 2:1 nebo 5:1. Není moc velký 
rozdíl, jestli gólman chytil tři nájezdy, nebo dostal dva góly z jedné 
střely. Když nejsou body, nemůže být člověk spokojený. Pokud by-
chom si z Čelákovic něco odvezli, tak by se to dalo hodnotit jinak.

O tobě se ví, že porážky snášíš velmi těžko...
Hodně těžko jsem to kousal, to je pravda.

Ventiluješ svoje naštvání, nebo ho dusíš v sobě?
Ještě nějaký čas to ve mně bude, nejlepší je potom samozřejmě 
co nejdřív hrát a vyhrát. Hned v neděli jsem byl ale na halovém 

Když se vrací legenda Bohouš Strnadel, 
rád pomůžu taky, říká brankář Jiří švarc

JIŘÍ šVARC
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JIŘÍ šVARC

turnaji, kde jsme skončili druzí, tak jsem se trochu odreagoval. 
Úplně ale pomůže, až uděláme nějaké body v divizi. Nejlépe teď 
s Vyšehradem.

Měl jsi velmi nadějně rozjetou kariéru. Tipneš si, kde bys 
dneska byl, kdybys u fotbalu zůstal a dával mu maximum?
Je pravda, že jsem hrál v dorostu ve stejném týmu s Vráťou Lo-
kvencem nebo Ivem Ulichem, ale ve fotbale je to taky hodně  
o štěstí, zvlášť u brankáře. Místo je jen jedno, nikdy nevíš, jestli 
tě trenér postaví, jestli se nezraníš. Je to hodně riziková strategie, 
spoléhat jen na fotbal. Třeba by to dopadlo, třeba ne. Přišlo mi, že 
bankovnictví je lepší volba. A nelituju toho, protože bych se jinak 
nedostal na Kopaninu. (směje se)

Kromě Kopaniny působíš také v klubu Bankovní balet, kte-
rému šéfuješ.
Ve futsale jsme se spojili s ČZU a hrajeme pražský přebor, každý 
rok se to pro ČZU snažíme zachránit, zatím se nám to vždycky po-
dařilo, snad to vyjde i teď.

Úspěchy slavíte v Lize firem, kde nastupujete pod hlavičkou 
J. P. Morgan, ne?
Dva poslední ročníky 1. ligy jsme vyhráli, k tomu v roce 2010 ještě 
taky výhra v česko-slovenském finále, to jsou pěkné úspěchy, velmi 
dobrá kvalita. Baví mě to. S Bankovním baletem hrajeme v Praze i 
zápasy na velkém hřišti. S anglickými týmy, které tady jsou, máme 
osmičlennou soutěž, kdy se hraje systémem doma-venku, podzim-
jaro. Jsme mužstvo kamarádů, co jsme spolu hráli v Hradci nebo  

v Praze, na to se nabalili další kamarádi, co třeba ani fotbal ni-
kdy závodně nehráli. Je to pěkné zpestření na dobrých trávnících, 
protože hrajeme v tréninkovém centru Sparty na Strahově. Je tam 
parádní travička. Užíváme si to. Z kluků se vztahem ke Kopanině 
s námi hrají například Oivind, Míša Šimlinger, Standa Trojan, ob-
čas Míša Buzek, pak třeba kancléř Senátu, rocker, pojišťovák, ob-
chodník s mědí a další. Zajímavá partička, užíváme si každý mač,  
i všechny akce s tím spojené.

Jak to všechno stíháš?
Některé týdny to vyjde lépe, někdy vůbec. Je to náročné, ale snažím 
se chodit co nejčastěji.

Když máš svůj fotbalový tým, nechceš si po vzoru Daniela 
Křetínského pořídit i fotbalový klub?
To asi ne, s tím už je hodně administrativy a práce okolo. Tady 
se soustředíme jen na fotbal, na partu, na akce po fotbale, občas 
vezmeme holky a rodiny, nekazí nám to žádní rozhodčí, vybíráme 
si termíny a nejhezčí hřiště, kde chceme hrát. Víme, že nejsme nej-
mladší a těch zápasů už tolik hrát nebudeme, tak si chceme každý 
z nich pořádně užít.

Do kdy chceš vůbec chytat, nebo hrát?
Záleží na tom, jak mi vydrží zdraví, jak se mi bude dařit kloubit práci 
a rodinu. Konkrétní termín neřeknu, smlouvu tady nemám. (směje 
se) Může to být poslední půlrok, nebo mě budete někde na hřišti 
vídat ještě pět, sedm let. V práci i jinde plánuju měsíc od měsíce, 
takhle výhledově ani fotbal neplánuji. Zatím mě fotbal stále baví.
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Praha – Už několikrát v minulosti pomáhal 
Bohuslav Strnadel v nouzi fotbalistům Přední 
Kopaniny v divizi. Ať byl na lavičce jakýkoliv 
trenér, povolal z béčka, kam se dobrovolně 
přesunul, právě tohoto superstřelce, který řá-

dil v dobách, kdy byl tým v pražském přeboru. A jedna věc se ani  
s přibývajícím časem nemění: 33letý kanonýr pořád umí dávat 
góly, i když už téměř netrénuje.

V jarní premiéře Přední Kopaniny v divizi proti Čelákovicím 
jste nastoupil v základní sestavě. Znamená to tedy, že je to 
váš návrat do A-týmu?
(Dlouho se směje) Návrat... Budu určitě hrát domácí zápasy, po-
kud bude trenér Martin Kuchař chtít, plus venkovní utkání v Praze 
a blízkém okolí.

Pokolikáté už vlastně přicházíte do A-týmu Kopaniny jako 
zachránce?
Neberu se jako nějaký zachránce. Martin Kuchař chtěl, abych hrál, 
já pomůžu rád. Budu se hodně snažit. Neznamená to, že bych na 
fotbal v béčku kašlal, snažit se budu stejně, ale I. A třída je oproti 
divizi takový fotbálek, tady už se člověk potřebuje soustředit. Ne-
mám naběháno, občas mi překáží míč, je to pro mě taková výzva. 
Není to ale tak, že bych měl zachránit Kopaninu. Jeden hráč sám 
nikdy nic neudělá.

Na podzim jste hrál kladenský okresní přebor za Brandýsek 
a v zimě se vrátil, abyste pomohl béčku v I. A třídě. Na téma 
divize jste uvedl: „To už je mimo moje schopnosti. Hlava by 
chtěla, ale tělo už prostě říká ne.“ Jak se tedy stalo, že jste 
přece jen zakotvil v áčku?
Trenér Kuchař mi naznačil, že by byl moc rád, kdybych začal s áč-
kem. Kopanina je ve složité situaci, tak udělám všechno proto, 
abych pomohl. Bohužel nezvládám být třikrát týdně na tréninku, 
mám už jiné priority, ale snažím se to nějak skloubit. Slíbil jsem, 
že minimálně na jeden trénink týdně přijdu, jestli to bude stačit 
na zápasy, to se uvidí. Zatím jsem z toho neměl špatný pocit, ale 
kondici mám mizernou.

Kolik tréninků týdně stíháte?
Jeden stihnu, přijít dvakrát, to se mi ještě nepovedlo, jestli se mi to 
povede během jara, to se uvidí. Začal jsem v práci zase jezdit au-
tem, mojí pozici na dispečinku zrušili, takže jsem byl nucený vrátit 

se terénu. Když jsem chvíli před trénin-
kem šedesát kilometrů od Kopaniny, tak 
není možné, abych dorazil včas.

Je to pro vás velký skok, vyměnit okresní přebor za divizi, 
téměř bez tréninku?
Já už divizi hrál, vím, co mě čeká. Věděl jsem, že to musí být z mé 
strany o větším nasazení, bojovnosti. Už toho moc nenaběhám, u mě 
to běhání bylo vždycky bídné, teď je to ale ještě horší, než dřív. Snažím 
se hrát to, co jsem momentálně schopný: sklepávat balony, připravo-
vat je klukům, pokud na mě jdou míče do vápna, snažím se tam být, 
aby mě někdo našel. Zatím jich tam moc nechodí, uvidíme, jestli se 
to nějak změní, aby to kluci dávali víc do hrotu. Čelákovice to tak hrály 
pořád na Lokvence. Neříkám, že jsem Lokvenc, ale občas to může 
fungovat, nakopnout, sklepnout a doplňovat to ze stran.

V Čelákovicích jste po vašem gólu vedli 1:0, ale v poslední 
patnáctiminutovce jste dostali dvě branky a prohráli. Vítěznou 
trefu dali domácí v 90. minutě. To musí hodně naštvat...
To jo. Čelákovice nám odskočily na šest bodů, mohli jsme se na 
ně při výhře dotáhnout. Jenže jsme po vstřeleném gólu odpadli, 
přestali jsme hrát. Až jsem si říkal, že jsem ho možná vůbec neměl 
dávat. Zalezli jsme před vápno a čekali, co Čelákovice předvedou. 
To je málo.

Vzpomněl jste si na rok starý zápas, kdy jste v prvním jar-
ním kole šel áčku také pomoct a díky vaší trefě jste v Čelá-
kovicích vyhráli 1:0?
Vzpomněl, zápas to byl skoro stejný, jen s tím rozdílem, že tenkrát 
jsme ten náskok udrželi, ukopali jsme to někam do lesů.

Napadlo vás během zápasu, že by se mohla historie opako-
vat a vy zase rozhodnul?
Proto jsem tady, abych dával góly. Tenhle byl ale trochu šťastný, 
odrazilo se to ke mně před prázdnou bránu. Dali jsme i druhý gól, 
který ale rozhodčí neuznali pro ofsajd. Já si myslím, že nebyl, ale to 
už nezměníme. Mrzí mě, že jsme neuhlídali Lokvence s Dalekore-
jem. Tihle dva jsou výkonnostně jinde než ostatní hráči Čelákovic. 
Bylo jasné, že pokud nám někdo může dát gól, tak tihle dva. Dale-
korej to bohužel potvrdil, trefil se dvakrát.

Jinak máte ale Čelákovice v oblibě, ne? Za Kopaninu jste 
dal v divizi tři góly, dva právě tomuto soupeři.
(Směje se) Je to tak, v Čelákovicích se mi hrálo odjakživa dobře. 
Vždycky jsem tam měl slušnou bilanci, už za dob, kdy jsem pro-
ti nim hrál s Kladnem. Jezdím tam rád, na fotbal je to příjemné 
prostředí.

Vím, že tuhle otázku nemáte rád, ale přesto se musím střel-
ce vašeho formátu zeptat: Na kolik gólů se na jaře cítíte?
(Směje se) Tuhle otázku jsem čekal. Nevím, to záleží na spoustě 
věcí, ale věřím, že dám tolik gólů, aby nám to stačilo k záchraně  
v divizi. Teď nás čeká derby s Vyšehradem a věřím, že ho porazí-
me, abychom se trochu odpíchli. Jsem optimista.

A jak to vypadá s kopaninským béčkem? To si vás stáhlo  
z hostování, ale vypadá to, že se bude muset obejít bez vás.
Chci hrát, dávat góly. Když nepůjdu hrát za áčko, tak se mnou 
může béčko počítat, to je jasné.

Zdroj: www.fotbalpraha.cz
Autor: Radim TrusinaFoto: Ondřej Hanus

Kopanina do boje o udržení v divizi povolala střelce 
Strnadela. nejsem ale žádný zachránce, odmítá

BOHUSLAV STRnADEL
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Klubová karta FCPK
benefitní program pro členy klubu
FC Přední Kopanina

Váš klub...
VAšI přátelé...
VAšE rodina...
VAšE klubová karta FCPK...
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